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Protokoll från styrelsemöte F1–VT20
Ledningscentralen, kl. 17.15 tisdagen den 21 januari 2020

§ 1 O.F.M.Ö.

Styrelseordförande Rebecca Svensson förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Théodòre Bucht
Charlotta Sporre
Linn Holgersson
Lukas Broström
Linn Rydberg

Rebecca Svensson
Louise Zettergren
Hanna Jonson ( -sektionens
kårkontakt)
Flores Van den Bossche

Josefine Öder
Emma Åkerman
Filip Johansson
Axel Carlsson

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelse-
ledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Styrelseledamot Linn Holgersson utsågs att, jämte styrelseordförande Rebecca Svensson, justera
protokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Styrelsen beslutade

att godkänna dagordningen som den låg.

§ 6 Meddelanden

Frejas ordförande Emma Åkerman samt deras vice ordförande Josefine Öder presenterade sig för
mötet. Syftet var att fortsätta hålla en god kommunikation med styrelsen.

Hanna Jonson, -sektionens, kårkontakt meddelade att vårens internationella studenter nu har
ankommit till Lund. Vidare meddelade hon att man nyligen tillsatt tre heltidarna aktivtets-
amordnare, informationsansvarig och projektledare Arkad. Dessutom meddelades att det finns
två vakanser i kårstyrelsen och att Mecenatkortet framöver enbart kommer att tillhandahållas
digitalt.

Prylmästare Axel Carlsson meddelade att -bilen är sönder. I nuläget tror man att det är
startmotorn som är sönder och att det inte kommer vara jättedyrt att åtgärda.
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§ 7 Rapporter

Kassör Filip Johansson rapporterade att de varit på banken och fixat så att samtliga får korrekt
tillgång. Framöver kommer det vara kassören som administrerar vilka som har tillgång hos
banken. Detta eftersom vi byter funktionärer för ofta för att banken ska orka hantera det.

Sektionsordförande Théodòre Bucht rapporterar från nämnden som haft sitt första möte för
terminen idag.

§ 8 Beslutsuppföljning arbetsgrupp investeringsansvarig

Taget Beslut Ansvarig Redovisning

HT19 Motion angående investering av
sektionens pengar Styrelsen VT20

Motion angående investering av sektionens pengar: Styrelseordförande Rebecca Svensson
föredrog punkten. Styrelsen ska skapa en arbetsgrupp med uppgift att utvärdera en investerings-
plan samt utreda de möjliga rättsliga påföljder som skulle följa ifall man skapade en post som
investeringsansvarig. Resultatet av denna arbetsgrupp ska presenteras nästa sektionsmöte.

Styrelsen beslutade

att sätta ihop en arbetsgrupp med Nik Johansson, Théodòre Bucht, Flores Van den Bossche
och Filip Johansson där Nik är sammankallande.

Styrelsen beslutade

att sätta första redovisningstillfälle för arbetsgruppen till F02–VT20

§ 9 Beslutsuppföljning höstterminsmötet

Styrelseordförande Rebecca Svensson föredrag punkten.

Styrelsen beslutade

att lägga beslutsuppföljningen till handlingar.

§ 10 Arbetsgrupp ekonomiskt arbete

Kassör Carl Boklund redogjorde för ärrendet. Syftet med arbetsgruppen är att underlätta kas-
sörernas arbete på föreningen.

Styrelsen beslutade

att skapa en arbetsgrupp med syfte att se över kassörsposten och det ekonomiska arbetet
på sektionen med Carl Boklund som sammankallande.

Styrelsen beslutade

att sätta redovisningstillfälle till F03–VT20.

§ 11 Arbetsgrupp utskottsloggor

Kassör Carl Boklund redogjorde för ärrendet. Syftet med arbetsgruppen är att ta fram enhetliga
loggor för sektionens utskott.
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Styrelsen beslutade

att skapa en arbetsgrupp med syfte att se över enhetliga loggor för alla utskott på sektionen
och andra designuppgifter med Carl Boklund som sammankallande.

Styrelsen beslutade

att sätta redovisningtid F03–VT20.

§ 12 Jobbartack FARAD

Näringslivsansvarig Flores Van den Bossche föredrog ärrendet. De skulle vilja tacka sina jobbare
och äskar därför om pengar för att genomföra detta.

Styrelsen beslutade

att göra ett budgetavsteg på 2000kr på kostnadsställe FNU2 för att tacka de som jobbar
på Faradmässan.

§ 13 Övrigt

Inga övriga frågor lyftes.

§ 14 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 4 februari 17.15 i Ledningscentralen.

§ 15 O.F.M.A.

Styrelseordförande Rebecca Svensson förklarade mötet avslutat 17:55.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Rebecca Svensson
Styrelseordförande

Linn Rydberg
Sekreterare

Linn Holgersson
Justerare


